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ОБЩАЯ ХАРАКТЕРИСТИКА РАБОТЫ 
 

Магистерская диссертация: 59 с., 5 рис., 1 табл., 24 источников. 

 

УПРАВЛЕНЧЕСКИЙ УЧЕТ, СИСТЕМА УПРАВЛЕНИЯ КОМПАНИЕЙ, 

УПРАВЛЕНИЕ БЮДЖЕТОМ, КОНТРОЛЬ ЗА СЕБЕСТОИМОСТЬЮ, 

УПРАВЛЕНИЕ ОПЕРАЦИЯМИ, УПРАВЛЕНИЕ 

ПРОИЗВОДИТЕЛЬНОСТЬЮ, УПРАВЛЕНЧЕСКАЯ БУХГАЛТЕРСКАЯ 

ОТЧЕТНОСТИЬ 

Цель работы: определить пути построения и внедрения эффективной 

системы управленческого учета. 

Актуальность работы: цель предприятия - создать ценность, и все 

отделы должны служить этой цели.  Управленческий учет может обеспечить 

интеграцию производства и финансов, чтобы дать возможность руководителям 

предприятий достичь своих целей и стратегий. Актуальна задача построения 

эффективной системы управленческого учета и ее внедрения в систему 

управления компанией. С развитием теории управленческого учета 

противоречия между практикой и теорией становятся все более очевидными, 

что также объясняет важность выбора темы исследования. 

Объект исследования: система управления компанией. 

Предмет исследования: управленческий учет как элемент системы 

управления компанией. 

Результаты и их новизна: определение путей построения и внедрения 

эффективной системы управленческого учета в общую систему управления 

компанией  

  



GENERAL DESCRIPTION OF WORK 

 

Master's thesis: 59 p., 5 pic., 1 tab., 24 sources. 

 

MANAGEMENT ACCOUNTING, COMPANY MANAGEMENT SYSTEM, 

BUDGET MANAGEMENT, COST CONTROL, OPERATIONS MANAGEMENT, 

PERFORMANCE MANAGEMENT, MANAGEMENT ACCOUNTING SYSTEM 

 

Objective: determine ways to build and implement an effective management 

accounting system. 

Actuality of the research: The goal of an enterprise is to create value, and all 

departments must serve this goal.  Management accounting can provide the 

integration of production and finance to enable managers of enterprises to achieve 

their goals and strategies. The task of building an effective management accounting 

system and its implementation in the management system of the company is relevant. 

With the development of the theory of management accounting the contradictions 

between practice and theory become more and more obvious, which also explains the 

importance of the choice of the research topic. 

Object of the research: company management system. 

Subject of the research: management accounting as an element of the 

company management system. 

Results and their novelty: determination of ways to build and implement an 

effective management accounting system in the overall management system of the 

company 

 


